
 

 

Referat fra afdelingsmødet den 7. sept. 2022 

Deltagere: Vivi, Liselotte, Kaj, Bettina, Susanne og Heidi. 

1. Valg af ordstyrer. 

2. Bestyrelsens beretning. 

3. Bestyrelsens oplæg for 2023. 

4. Budgetter for 2023. 

5. Indkomne forslag.  

6. Valg af bestyrelsesmedlem. 

På valg er Kaj Kock, Apotekervænget 7. 

7. Valg af suppleant. 

8. Eventuelt.  

Punkt 1. Susanne blev valgt til ordstyrer 

Punkt 2. Formanden fortæller at der har været almindelig vedligeholdelse i afd. i løbet af året.  

Punkt 3. Der vil være almindelig vedligeholdelse i 2023. 

Punkt 4. Jan Mortensen gennemgik budgettet og det blev godkendt.  

Punkt 5. Ingen indkomne forslag.  

Punkt 6. Kaj Kock blev genvalgt.  

Punkt 7. Betina blev valgt til suppleant.  

Punk 8.  

Der blev snakket om, at almindelig vedligeholdelse skal overholdes. Ukrudt skal fjernes i hække og 

indkørsler og hækken skal klippes 2 gange om året. Græsset skal klippes jævnligt. 

Det er muligt at aftale at få havemand på til hækkeklipning og græsslåning mod at man selv betaler. 

(kontoret kan være behjælpelig). 

Enkelt beboere mangler tagrender og godkendte afløb til deres terrasser og carporte og dette skal snarest 

bringes i orden. 

 Sørg for at affald ikke flyder i haven så det lander på gaden eller ved naboer i blæsevejr.  

Der blev aftalt at Allan fra kontoret sørger for at vi får reglement til omdeling i afdelingen.    

Den 1. weekend i august havde vi loppemarked på hele Apotekervænget. Det var som altid hyggeligt og 

med en del besøgende. Vi håber der er flere der får lyst til at være med næste år.  

Containeren havde vi 2 uger, den uge hvor Sct. Hans ligger og ugen op til. Igen i uge 41 og 42 

(efterårsferien).  


